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Protokół z posiedzenia nr 3/2021 Rady Architektury IT (RA IT) 27 stycznia 2021 r. 
 
A. Uczestnicy: 

Obradom Rady Architektury IT przewodniczył Jacek Paziewski p.o. kierownika Zespołu Rady 
Architektury IT. Posiedzenie odbyło się w formie wideokonferencji. W posiedzeniu uczestniczyły 
następujące osoby wchodzące w skład Zespołu przy KRMC oraz osoby zaproszone do udziału  
w posiedzeniu Zespołu:  
 

Lp. Nazwisko i imię Organizacja 

Członkowie Zespołu Rady Architektury IT KRMC 

1.  Jacek Paziewski - p.o. Kierownika Zespołu KPRM 

2.  Andrzej Ręgowski - Z-ca Kierownika Zespołu KPRM 

3.  Dariusz Bogucki – Członek Zespołu MSWIA 

4.  Janusz Dygaszewicz - Członek Zespołu GUS 

5.  Jacek Wojcieszyński – Członek Zespołu COI 

6.  Roman Janczarek - Członek Zespołu MF 

7.  Joanna Koba - Członek Zespołu PKO BP 

8.  Robert Lach - Członek Zespołu ABW 

Pozostali uczestnicy spotkania 

9.  Agnieszka Kucharska ZUS 

10.  Paweł Mańkowski ARIMR 

11.  Mariusz Głębocki ARIMR 

12.  Jarosław Protasiewicz OPI 

13.  Anna Długosz GUS 

14.  Michalik Krystyna KPRM 

15.  Wioletta Zwara KPRM 

 
 

B. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad: 
 

1. Opiniowanie projektów: 

a. pn. „System Informatyczny Inspekcji Weterynaryjnej” (IW-SYSTEM) - wnioskodawca Minister 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi, beneficjent Główny Inspektorat Weterynarii) (lider opiniowania – 
Andrzej Ręgowski). 

b. pn. „Upowszechnienie alternatywnych metod rozwiązywania sporów poprzez podniesienie 
kompetencji mediatorów, utworzenie Krajowego Rejestru Mediatorów (KRM) oraz działania 
informacyjne” - wnioskodawca Ministerstwo Sprawiedliwości, beneficjent Ministerstwo 
Sprawiedliwości  (lider opiniowania – Adam Waszkiewicz), 

2. Nowy katalog rekomendacji cyfrowego urzędu (Pan Jacek Paziewski). 



Strona 2 z 2 

 

 
C. Przebieg obrad. 
 
Ad 1.  
 
W ramach dyskusji dot. opiniowania opisu założeń projektu, wsłuchano lidera opiniowania. 
 

Lp. Nazwa projektu Lider 
opiniowania w 
RA 

Dyskutowane zagadnienia / Uwagi Rekomendacja RA Przebieg głosowania 

1 System Informatyczny 
Inspekcji Weterynaryjnej” 
(IW-SYSTEM) 

Andrzej 
Ręgowski 

Rada Architektury zaleca: 

 Dokonanie przeglądu i weryfikacji 
diagramu kooperacji i tabeli Lista 
przepływów zgodnie z uwagami: 

 w OZPI został wpisany TERYT jako 
źródło danych adresowych i 
lokalizacji. OZPI należy uzupełnić o 
zasilenie/weryfikację danymi z 
Państwowego Rejestru Granic 
(PRG); 

 zważywszy, że Geoportal jest 
dziedzinową Platformą w zakresie 
danych przestrzennych, a nie 
rejestrem, jak to zostało ujęte w 
tabeli, powinien być ujęty na 
równoległym poziomie jak 
Platforma Danych Rolniczych, 
również na diagramie. 

Dokonanie przeglądu ryzyk, szczególnie pod 
kątem zarządzania ryzykiem związanym z 
koniecznością przygotowania i 
ustabilizowania otoczenia prawnego. 

POZYTYWNA Z 
ZALECENIEM 
WPROWADZENIA W 
NIM ZMIAN I 
UZUPEŁNIEŃ NA 
DALSZYM ETAPIE 
PRAC NAD 
PROJEKTEM 

Liczba obecnych: 8 
Głosujących: 7 
Liczba głosów za: 7 
Liczba głosów przeciw: 0 
Wstrzymało się: 0 

2 Upowszechnienie 
alternatywnych metod 
rozwiązywania sporów 
poprzez podniesienie 
kompetencji mediatorów, 
utworzenie Krajowego 
Rejestru Mediatorów 
(KRM) oraz działania 
informacyjne 

Adam 
Waszkiewicz 

Rada Architektury zaleca: 

 Zapewnienie technicznych możliwości 
skalowania rozwiązania zarówno 
horyzontalnie jak i wertykalnie, szczególnie 
uwzględniając wolumetrie planowaną na 
tym etapie. 

POZYTYWNA Z 
ZALECENIEM 
WPROWADZENIA W 
NIM ZMIAN I 
UZUPEŁNIEŃ NA 
DALSZYM ETAPIE 
PRAC NAD 
PROJEKTEM 

Liczba obecnych: 8 
Głosujących: 7 
Liczba głosów za: 7 
Liczba głosów przeciw: 0 
Wstrzymało się: 0 

 
 
Ad. 2.  

Podziękowano za przesłane uwagi do katalogu rekomendacji cyfrowego urzędu. Zaproszono wskazanych 
członków RA IT do wypracowania kolejnej propozycji zakresu ankiety w ramach połączonego zespołu z 
zespołem Cyfrowego Urzędu przy Zespole Architektury Informacyjnej Państwa. 
Zaproponowano omówienie ewentualnych kwestii spornych na kolejnym posiedzeniu RA IT. 

 
 
p.o. Kierownika Zespołu 
 
Jacek Paziewski 
/podpisano elektronicznie/ 
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